
  

BRM.0002.6.2024 
 

P r o t o k ó ł  nr II/2024 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytej 16 maja 2024 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia 
 

....................................................................................................................................... 
 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 10.00 otworzył II 

sesję Rady Miejskiej Inowrocławia i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

stwierdził, iż w sesji uczestniczy 22 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 23 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał.  
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Sesji przewodniczył:     Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI. 
 

Sekretarz obrad:     Jacek Bętkowski. 
 

Na sesję spóźniła się radna:     Renata Napierkowska. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Czy ktoś z Państwa chciałby wnieść propozycje zmian do porządku obrad?  
 

Jeśli niema żadnych propozycji zmian, będziemy obradować zgodnie z porządkiem, 

który został Państwu przesłany przed sesją. 
 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta 

Miasta Inowrocławia: 

− wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miejskiej Inowrocławia: 

− jak w punkcie 4. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej 

i Nazewnictwa, określenia zakresu jej działania i składu osobowego: 

− jak w punkcie 4. 

7. Wolne wnioski i informacje bieżące. 

8. Zakończenie obrad. 
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Ad 3. Wybór sekretarza obrad. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Na sekretarza obrad proponuję pana radnego Jacka Bętkowskiego. 
 

Czy są inne propozycje? Nie widzę. Czy pan radny wyraża zgodę? 
 

Jacek Bętkowski – Radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Głosowanie 1 -  wybór sekretarza obrad (Jacek Bętkowski):  
 

Wynik głosowania: za -  18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 2 do protokołu. 
 

Sekretarzem obrad został pan radny Jacek Bętkowski. 

 

Ad 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Prezydenta Miasta Inowrocławia. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 2 w związku z art. 11a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym, do wyłącznej właściwości rady gminy należy 

ustalanie wynagrodzenia wójta, burmistrza, prezydenta miasta. Zgodnie z art. 8 ust. 

2 ustawy z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych, wynagrodzenie 

wójta ustala rada gminy, w drodze uchwały.  

Mając na względzie powyższe, zasadnym jest przyjęcie niniejszej uchwały. 

Inicjatorem wywołania uchwały jest Przewodniczący Rady Miejskiej Inowrocławia 

Otwieram punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Zapytania i dyskusja: 

Rafał Lewandowski, Robert Rychwicki, Bartłomiej Stanisz, Jacek Tarczewski. 
 

Rafał Lewandowski – Radny RMI: 

Szanowni Państwo, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado składam wniosek 

o naniesienie poprawek do procedowanego projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Prezydenta Miasta Inowrocławia. Mianowicie w § 1 w pkt 1 

dotyczącym wynagrodzenia zasadniczego, proponuję zmianę ujętej w projekcie 

kwoty z 10 000 na kwotę 10 770 zł. W pkt 2 dotyczącym dodatku funkcyjnego, 

proponuję zmianę ujętej w projekcie kwoty z 2 000 zł  na kwotę 3 450 zł. 

Proponowane zmiany przedmiotowej uchwały mają na celu ustalenie wynagrodzenia 

Prezydenta Miasta na poziomie wynagrodzenia, określonego dla pana Ryszarda 

Brejzy w listopadzie 2021 r., a więc blisko 3 lata temu, a więc ustalenia tej wysokości 

wyłącznie na dotychczasowym, obowiązującym poziomie.  

Chciałbym zwrócić szczególną uwagę na nieuzasadnioną propozycję zmniejszenia 

kwoty z 3 450 zł na kwotę 2 000 zł dodatku funkcyjnego przysługującego 

Prezydentowi. Rodzi się bowiem pytanie, czy ta funkcja obecnego Prezydenta Miasta 

Inowrocławia jest jakąś inną funkcją od funkcji poprzedniego Prezydenta. Czy wybór 

dokonany ostatnio i tak zdecydowanie przez mieszkańców Inowrocławia jest jakimś 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32314
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innym wyborem. Oczywiście, że nie. Nie widzę więc podstaw, aby dokonywać tak 

daleko idącej zmiany wymiaru dodatku funkcyjnego. Taka propozycja stanowi 

przejaw deprecjonowania funkcji Prezydenta Miasta Inowrocławia. Uzasadnienie 

mojej propozycji odnosi się również do zaproponowanej w projekcie uchwały 

wysokości wynagrodzenia zasadniczego. Pan Arkadiusz Fajok  Prezydent Miasta 

Inowrocławia nie jest osobą znikąd. Jest znanym inowrocławskim działaczem 

społecznym, uczestnikiem wielu akcji charytatywnych na rzecz Inowrocławia i jego 

mieszkańców, a przede wszystkim jest uznanym przedsiębiorcą, nauczycielem 

zajmującym się edukacją dzieci i młodzieży z niepełnosprawnościami. Jest także 

trenerem sportowym odnoszącym znaczące sukcesy w pracy z młodzieżą, za co 

uhonorowany został m.in. złotą odznaką.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę radnemu, aby jego wypowiedź 

dotyczyła wynagrodzenia Prezydenta. 
 

Rafał Lewandowski – Radny RMI: 

Szanowni Państwo, nikt nie może zaprzeczyć, że pan Arkadiusz Fajok działa 

aktywnie, często charytatywnie na rzecz naszej inowrocławskiej społeczności. 

To dzięki jego dotychczasowej postawie, prospołecznej działalności, otwartości 

na potrzeby innych, zdobył tak duże zaufanie społeczne i szacunek podczas ostatnich 

wyborów  samorządowych. Należy zadać pytanie, czy właśnie dlatego Rada chce 

zmniejszyć w znacznym zakresie wynagrodzenie Prezydenta. Czy ma to być forma 

kary, pokuty za dotychczasowe osiągnięcia i za tak duży mandat społeczny, jaki 

uzyskał pan Arkadiusz Fajok, Prezydent Miasta Inowrocławia. Mając powyższe na 

uwadze, proszę o przegłosowanie i wprowadzenie zaproponowanych przeze mnie 

zmian do przedmiotowego projektu uchwały.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Wniosek będziemy głosować po zakończeniu dyskusji.  
 

Robert Rychwicki – Radny RMI:  

Składam formalny wniosek do pkt 1 – wynagrodzenie zasadnicze, o podniesienie 

kwoty z 10 000 zł do 10 770 zł.  
 

Bartłomiej Stanisz – Radny RMI: 

Szanowni Państwo, Panie Przewodniczący oraz Wysoka Rado, pan Przewodniczący 

Patryk Kaźmierczak przygotował projekt uchwały o ustaleniu wynagrodzenia 

Prezydenta Inowrocławia, który zakłada, że Prezydent Inowrocławia będzie miał 

wynagrodzenie dokładnie na takim samym poziomie, jak wójt gminy Inowrocław. 

Z całym szacunkiem dla wójta gminy uważam, że nie uwzględnił pan skali 

obowiązków oraz odpowiedzialności związanych z zarządzaniem dużym miastem. 

Dlatego też, powinien otrzymywać wyższe wynagrodzenie. Pan Przewodniczący 

Patryk Kaźmierczak w 2021 r. głosował za zdecydowanym podniesieniem 

wynagrodzenia Prezydenta Ryszarda Brejzy. Przypomnę również, że wynagrodzenie 

w takiej samej wysokości otrzymali również pełniący obowiązki Prezydenta Miasta 

pan Marek Słabiński, a  także pan Wojciech Piniewski. W świetle tych argumentów 

proszę, jak mój przedmówca radny Rafał Lewandowski o wyrównanie 
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wynagrodzenia Prezydenta Arkadiusza Fajoka do poziomu wynagrodzenia 

Prezydenta Ryszarda Brejzy z 2021 r.  
 

Jacek Tarczewski – Radny RMI: 

Szanowni Państwo, musimy się trochę cofnąć w czasie, a mianowicie do roku 966, 

kiedy Polska przyjęła chrzest i staliśmy się narodem, który czerpie i wnosi.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę radnemu, aby jego wypowiedź 

dotyczyła wynagrodzenia Prezydenta. 
 

Jacek Tarczewski – Radny RMI: 

Włączyliśmy się do kręgu cywilizacji zachodniej, który przyjmuje prawo, zwyczaje 

i obyczaje. Przez te wieki zaczęliśmy posługiwać się również przysłowiami. 

Przytoczę jedno z nich „dżentelmeni o pieniądzach nie rozmawiają”. Gdyby pan 

Przewodniczący zachował się jak dżentelmen, to dzisiejsza dyskusja nie miałaby 

sensu. Obawiam się również o zgodność naszego postępowania z obowiązującym 

prawem. Chciałoby się wykrzyczeć -    Konstytucja. I tu rola Biura Prawnego Urzędu 

Miasta. Mamy procedować projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia Prezydenta 

Miasta Inowrocławia. W moim przekonaniu jest to absolutnie zbędne, gdyż taka 

uchwała w naszym mieście obowiązuje. Wskazuje na to § 2 dzisiejszej uchwały, 

nad którym procedujemy. W tym przypadku w projekcie winno znaleźć 

się, że nie w sprawie wynagrodzenia dla pana Prezydenta Miasta Inowrocławia, 

a dla pana Arkadiusza Fajoka, a przecież tak nie jest. Ustalamy wynagrodzenie 

dla Prezydenta Miasta Inowrocławia. Tak wynika z obowiązującej w tej materii 

uchwały. Jeżeli chcemy być konsekwentni, to proszę powiedzieć na podstawie czego 

zostało ustalone wynagrodzenie dla Prezydenta Arkadiusza Fajoka od 7 maja 

do dzisiaj. W zapisie projektu uchwały jest wprost napisane, że uchwała obowiązuje 

od dnia przyjęcia, czyli od dzisiaj. Na podstawie czego Prezydentowi wynagrodzimy 

jego pełnienie obowiązków za ten okres. Można zatem przyjąć, ze odwołujemy się 

do zwyczaju i obyczaju. Tak rozumując zwyczaj nakazuje, aby nowemu 

Prezydentowi ustalić wynagrodzenie, a obyczaj wskazuje, aby zachować się w takiej 

sytuacji przyzwoicie. Przyzwoitością będzie takie zachowanie, jakie miało miejsce 

dwukrotnie w naszym mieście po rezygnacji ze sprawowaniu mandatu przez 

poprzedniego Prezydenta Miasta. Co się takiego wydarzyło? Wojewoda kujawsko–

pomorski na podstawie obowiązującej uchwały o wynagrodzeniu Prezydenta Miasta 

Inowrocławia przedłożył Prezesowi Rady Ministrów wniosek o powołanie 

pełniącego funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia z wynagrodzeniem, jakie 

otrzymywał ustępujący prezydent. Miało to miejsce dwukrotnie. Raz dotyczyło 

to osoby, która siedzi z nami na sali sesyjnej. Tak samo postąpił jeden jak i drugi 

wojewoda. Tak samo postąpił jeden i drugi Prezes Rady Ministrów pan Morawiecki 

i pan Tusk. Posłużę się jeszcze jednym przysłowiem „każdy zachowuje się jak umie”. 

Projekt przedłożonej uchwały dotyczący Prezydenta Miasta Inowrocławia wskazuje 

na aktywność tych przysłów. Skoro tak się stało, to dlaczego nie procedujemy nad 

projektem uchwały stanowiącej o dietach radnych? To przecież analogia 

do wynagrodzenia Prezydenta. Nas radnych, ani prawo, ani zwyczaj, ani obyczaj nie 

dotyczy? Przy tym wszystkim musimy dotknąć godności człowieka. Praca to godność 
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i godzien jest robotnik zapłaty w tej pracy. Ksiądz Józef Tischner w 1981 r. w Etyce 

Solidarności dotykał spraw pracy i napisał, że sprawa godności idzie przed sprawą 

pracy i płacy i o tym proszę pamiętać przy uchwalaniu dzisiaj wynagrodzenia 

Prezydenta Miasta. Z tego miejsca wnioskowałem o dobre, godziwe wynagrodzenie 

dla poprzedniego Prezydenta Ryszarda Brejzy, również uzasadniałem podwyżkę jego 

wynagrodzenie. Spotkało się to z różnym oddźwiękiem ze strony opozycji. Uważam, 

że Prezydent Miasta powinien godnie zarabiać. Nie powinniśmy się wstydzić, że nasz 

Prezydent jest słabo opłacany za wypełnianie swoich obowiązków. To jest 

reprezentant Miasta, jedyny uprawniony do reprezentowania Miasta. Nie chcemy, 

żeby nas słabo reprezentował. Proszę o tym pamiętać przy podejmowaniu dzisiejszej 

uchwały. Jestem za wnioskiem złożonym przez radnego Rafała Lewandowskiego.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania i dyskusja.  

Wobec tego, że padły tutaj pytania bezpośrednio też do mnie, chciałbym zauważyć, 

że przy ustalaniu tych stawek  kierowałem się tym, że w pierwszym tygodniu pracy 

urzędnik nigdy nie otrzymuje maksymalnej stawki wynagrodzenia, bo dziwna dla 

mnie jest sytuacja, że urzędnik po 6 dniach otrzymuje jakby podwyżkę 

do maksymalnej stawki. To nie jest zmniejszenie wynagrodzenia, to jest tylko 

ustalenie wynagrodzenia.  
 

Przystępujemy do głosowania.  
 

Głosowanie 2 – za przyjęciem wniosku o naniesienie poprawek w projekcie uchwały 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Inowrocławia (propozycja 

radnego Rafała Lewandowskiego). 
 

Wynik głosowania: za - 11, przeciw – 12, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Stwierdzam, że zaproponowana poprawka nie uzyskała akceptacji Rady.  
 

Przystępujemy do głosowania poprawki zaproponowanej przez pana 

Wiceprzewodniczącego Roberta Rychwickiego.  
 

Głosowanie 3 – za przyjęciem wniosku o naniesienie poprawek w projekcie uchwały 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Inowrocławia (propozycja 

radnego Roberta Rychwickiego). 
 

Wynik głosowania: za - 22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Stwierdzam, że Rada przyjęła wniosek.  
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W związku z tym, roszę o naniesienie poprawki w uchwale. W wynagrodzeniu 

zasadniczym zamiast kwoty 10 000 zł, proszę wpisać kwotę 10 770 zł.  

 

Głosowanie 4 – za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Prezydenta Miasta Inowrocławia. 
 

Wynik głosowania: za - 23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr II/3/2024 w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Prezydenta Miasta Inowrocławia. 

 

Ad 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych 

stałych komisji Rady Miejskiej Inowrocławia. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Zgodnie z art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, rada 

gminy ze swojego grona może powoływać stałe i doraźne komisje do określonych 

zadań, ustalając przedmiot działania oraz skład osobowy. Składy osobowe komisji 

określa – w myśl § 65 ust. 2 Statutu Miasta Inowrocławia, Rada Miejska w drodze 

uchwały. Ustalając składy osobowe komisji Rada wybiera przewodniczącego oraz 

pozostałych członków komisji w odrębnych głosowaniach. 

W celu kontroli działalności wójta, gminnych jednostek organizacyjnych oraz 

jednostek pomocniczych gminy, rada gminy powołuje komisję rewizyjną, w skład 

której wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów, z wyjątkiem 

radnych pełniących funkcje przewodniczącego i wiceprzewodniczących rady. 

W celu rozpatrywania skarg na działania wójta i gminnych jednostek 

organizacyjnych; wniosków oraz petycji składanych przez obywateli, rada gminy 

powołuje komisję skarg, wniosków i petycji, w skład której wchodzą radni, w tym 

przedstawiciele wszystkich klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcje 

przewodniczącego i wiceprzewodniczących rady.   
 

Wysoka Rado, zasady i tryb wyboru komisji Rady i ich przewodniczących stanowią 

zapisy rozdziału 7 Statutu Miasta Inowrocławia. 

 

Przed przystąpieniem do głosowania, zgodnie z § 54 ust. 2 Statutu, objaśnię Państwu 

teraz sposób głosowania wyboru przewodniczących i członków komisji.   

 

Przewodniczący RMI odczytał rozdział 7 Statutu Miasta Inowrocławia dotyczący 

zasad i trybu wyboru komisji Rady i ich przewodniczących.  
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I. Wybór przewodniczących Komisji: 
 

1. Komisja Rewizyjna: 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Szanowni Państwo, w pierwszej kolejności przystąpimy do wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 

Przypominam, że Przewodniczący Rady Miejskiej oraz Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej nie mogą wchodzić w skład Komisji Rewizyjnej, zgodnie z art. 18a ust. 2 

ustawy o samorządzie gminnym oraz że prawo zgłaszania kandydatów na funkcję 

przewodniczących i członków Komisji Rewizyjnej mają kluby radnych oraz radni. 

W celu zgłoszenia kandydata proszę o użycie pulpitu do głosowania i naciśnięcie 

przycisku z zielonym mikrofonem „PROSZĘ O GLOS”. 
 

Proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 

Jacek Tarczewski – Radny RMI: 

Prosiłem o głos w kwestii formalnej. Nie zostaliśmy poinformowani przez 

Przewodniczącego Rady o tym, że kluby w Radzie się zawiązały. Nie wiemy też, 

jakie kluby występują. Bardzo proszę o taką informację. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Zawiązały się 4 kluby radnych: Porozumienie Samorządowe dla Inowrocławia, 

Prawa i Sprawiedliwości, Arkadiusza Fajoka „Łączy nas Inowrocław” oraz Koalicja 

Obywatelska. Te 4 kluby uprawnione są do zgłaszania kandydatów do Komisji 

Rewizyjnej i pozostałych.   
 

Tomasz Marcinkowski – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Porozumienia Samorządowego dla Inowrocławia 

zgłaszam radną Ewę Koman. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Ewa Koman – Radna RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Ewa Podogrodzka – Radna RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska zgłaszam radną Agnieszkę 

Urbańską.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Agnieszka Urbańska – Radna RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
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Jacek Tarczewski – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam radną Renatę 

Napierkowską.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Renata Napierkowska – Radna RMI: 

Nie wyrażam zgody na kandydowanie 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Nie widzę więcej zgłaszających. Zamykam listę kandydatów. 
 

Przed przystąpieniem do głosowania informuje, że zgodnie z artykułem 25a ustawy 

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym „Radny nie może brać udziału 

w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego”.  
 

Orzeczenia sądów, co do interpretacji tego przepisu są jednak różne, więc kandydaci 

zgłoszenie na funkcję Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej lub ich członków 

mogą zdecydować, czy wyłączają się od udziału w głosowaniu, czy też nie.  
 

Głosowanie 5 – wybór Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej – kandydatka Ewa 

Koman. 
 

Wynik głosowania: za -  11, przeciw – 11, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 6 do protokołu. 
 

Głosowanie 6 – wybór Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej – kandydatka 

Agnieszka Urbańska.  
 

Wynik głosowania: za -  12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 7 do protokołu. 

 

Patryk Kaźmierczak - Przewodniczący RMI: 

Informuję, że największą liczbę głosów „za” otrzymała radna Agnieszka Urbańska.   
 

Stwierdzam, że Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej została radna Agnieszka 

Urbańska – przedstawicielka Klubu Radnych Koalicja Obywatelska.  

 

2. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Przystępujemy do wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg i Wniosków.  

Przypominam, że Przewodniczący Rady Miejskiej oraz Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej nie mogą wchodzić w skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

że prawo zgłaszania kandydatów na funkcję przewodniczących i członków Komisji  

Skarg, Wniosków i Petycji mają kluby radnych oraz radni. 

 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32317
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32317
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Proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. 
 

Jacek Tarczewski – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam radnego Grzegorza 

Olszewskiego.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Grzegorz Olszewski – Radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Nie widzę więcej zgłaszających. Zamykam listę kandydatów. 
 

W związku z tym, że na funkcję Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji zgłoszono tylko jednego kandydata, zgodnie z § 55 ust. 4 Statutu Miasta, 

zostaje on przewodniczącym komisji jeśli liczba głosów oddanych „za” jego 

kandydaturą jest większa od liczby głosów „przeciw” jego kandydaturze.  
 

Głosowanie 7 – wybór Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

kandydat Grzegorz Olszewski. 
 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 8 do protokołu. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Stwierdzam, że Przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został radny 

Grzegorz Olszewski – przedstawiciel Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość.  

 

3. Komisja Uzdrowiskowa: 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej. 
 

Jacek Tarczewski – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam na Przewodniczącego 

Komisji Uzdrowiskowej radnego Jana Gaja.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Jan Gaj – Radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Ewa Podogrodzka – Radna RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska zgłaszam na Przewodniczącą 

Komisji Uzdrowiskowej radną Danutę Jaskulską.  

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Danuta Jaskulska – Radna RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Nie widzę więcej zgłaszających. Zamykam listę kandydatów. 
 

Przypominam, że zgodnie z zapisami ustawy każdy kandydat może zdecydować, 

czy wyłącza się od udziału w głosowaniu, czy też nie. Przystępujemy do głosowania.  
 

Głosowanie 8 – wybór Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej – kandydat 

Jan Gaj. 
 

Wynik głosowania: za -  11, przeciw – 12, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 9 do protokołu. 
 

Głosowanie 9 – wybór Przewodniczącej Komisji Uzdrowiskowej – kandydatka 

Danuta Jaskulska.  
 

Wynik głosowania: za -  12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 10 do protokołu. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Informuję, że największą liczbę głosów „za” otrzymała radna Danuta Jaskulska.    
 

Przewodniczącą Komisji Uzdrowiskowej została radna Danuta Jaskulska.  

 

4. Komisja Budżetu i Finansów: 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. 
 

Agnieszka Urbańska – Radna RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska zgłaszam na Przewodniczącą 

Komisji Budżetu i Finansów radną Ewę Podogrodzką.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Ewa Podogrodzka – Radna RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Bartłomiej Stanisz – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Arkadiusza Fajoka „Łączy nas Inowrocław” zgłaszam 

kandydaturę radnego Rafała Lewandowskiego.  

 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32317
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Rafał Lewandowski – Radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Nie widzę więcej zgłaszających. Zamykam listę kandydatów. 
 

Przypominam, że zgodnie z zapisami ustawy każdy kandydat może zdecydować, 

czy wyłącza się od udziału w głosowaniu, czy też nie. 
 

Głosowanie 10 – wybór Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów – kandydatka 

Ewa Podogrodzka.  
 

Wynik głosowania: za -  12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 11 do protokołu. 
 

Głosowanie 11 – wybór Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów – kandydat 

Rafał Lewandowski.  
 

Wynik głosowania: za – 11, przeciw – 12, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 12 do protokołu. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Informuję, że największą liczbę głosów „za” otrzymała radna Ewa Podogrodzka.    
 

Przewodniczącą Komisji Budżetu i Finansów została radna Ewa Podogrodzka.  

 

5. Komisja Strategii i Promocji Miasta: 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Strategii i Promocji 

Miasta. 
 

Jacek Tarczewski – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam na Przewodniczącą 

Komisji Strategii i Promocji Miasta radną Renatę Napierkowską.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Renata Napierkowska – Radna RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Jarosław Kopeć – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska zgłaszam na Przewodniczącą 

Komisji Strategii i Promocji Miasta radną Ewę Podogrodzką.  

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32317
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Ewa Podogrodzka – Radna RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Nie widzę więcej zgłaszających. Zamykam listę kandydatów. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Nie widzę więcej zgłaszających. Zamykam listę kandydatów. 
 

Przypominam, że zgodnie z zapisami ustawy każdy kandydat może zdecydować, czy 

wyłącza się od udziału w głosowaniu, czy też nie. 
 

Głosowanie 12 – wybór Przewodniczącej Komisji Strategii i Promocji Miasta – 

kandydatka Renata Napierkowska.  
 

Wynik głosowania: za – 11, przeciw – 12, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

Głosowanie 13 – wybór Przewodniczącej Komisji Strategii i Promocji Miasta – 

kandydatka Ewa Podogrodzka.  

 

Wynik głosowania: za – 12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Informuję, że największą liczbę głosów „za” otrzymała radna Ewa Podogrodzka.    
 

Przewodniczącą Komisji Strategii i Promocji Miasta została radna Ewa 

Podogrodzka.  

 

6. Komisja Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Spraw 

Mieszkaniowych: 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji. 
 

Jacek Tarczewski – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam na Przewodniczącego 

Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Spraw 

Mieszkaniowych radnego Damiana Polaka.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32317
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Damian Polak – Radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Danuta Jaskulska – Radna RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska zgłaszam kandydaturę radnego 

Jacka Bętkowskiego.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Jacek Bętkowski – Radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Nie widzę więcej zgłaszających. Zamykam listę kandydatów. 
 

Przypominam, że zgodnie z zapisami ustawy każdy kandydat może zdecydować, 

czy wyłącza się od udziału w głosowaniu, czy też nie. 
 

Głosowanie 14 – wybór Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego, 

Gospodarki Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych – kandydat Damian Polak. 
 

Wynik głosowania: za – 11, przeciw – 12, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Głosowanie 15 – wybór Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego, 

Gospodarki Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych – kandydat Jacek 

Bętkowski. 
 

Wynik głosowania: za – 12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Informuję, że największą liczbę głosów „za” otrzymał radny Jacek Bętkowski.     
 

Przewodniczącym Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami 

i Spraw Mieszkaniowych został radny Jacek Bętkowski.  

 

7. Komisja Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej: 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Rodziny 

i Pomocy Społecznej. 
 

Mari Żukowska – Radna RMI: 

W imieniu Koalicji Obywatelskiej zgłaszam na Przewodniczącą radną Agnieszkę 

Mochalską.  
 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Agnieszka Mochalska – Radna RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Tomasz Marcinkowski – Radny RMI: 

Zgłaszam kandydaturę pana Grzegorza Kaczmarka. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Grzegorz Kaczmarek – Radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Nie widzę więcej zgłaszających. Zamykam listę kandydatów. 
 

Przypominam, że zgodnie z zapisami ustawy każdy kandydat może zdecydować, 

czy wyłącza się od udziału w głosowaniu, czy też nie. 
 

Głosowanie 16 – wybór Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 

Społecznej – kandydatka Agnieszka Mochalska.  
 

Wynik głosowania: za – 12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 17 do protokołu. 
 

Głosowanie 17 – wybór Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 

Społecznej – kandydat Grzegorz Kaczmarek. 
 

Wynik głosowania: za – 11, przeciw – 12, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 18 do protokołu. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Informuję, że największą liczbę głosów „za” otrzymała radna Agnieszka 

Mochalska.      
 

Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej została radna 

Agnieszka Mochalska.   

 

8. Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony 

Środowiska: 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Porządku 

Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska. 
 

Rafał Lewandowski – Radny RMI: 

Zgłaszam kandydaturę radnego Bartłomieja Stanisza.  

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Bartłomiej Stanisz – Radny RMI:  

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Łukasz Oliwkowski – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska zgłaszam kandydaturę radnego 

Jarosława Kopcia.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Jarosław Kopeć – Radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Nie widzę więcej zgłaszających. Zamykam listę kandydatów. 
 

Przypominam, że zgodnie z zapisami ustawy każdy kandydat może zdecydować, 

czy wyłącza się od udziału w głosowaniu, czy też nie. 
 

Głosowanie 18 – wybór Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska – kandydat Bartłomiej Stanisz.  
 

Wynik głosowania: za – 11, przeciw – 12, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 19 do protokołu. 
 

Głosowanie 19 – wybór Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska – kandydat Jarosław Kopeć. 
 

Wynik głosowania: za – 12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 20 do protokołu. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Informuję, że największą liczbę głosów „za” otrzymał radny Jarosław Kopeć.  
 

Przewodniczącym Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska został radny Jarosław Kopeć.   

  

9. Komisja Oświaty i Kultury: 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury. 
 

Danuta Jaskulska – Radna RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska zgłaszam kandydaturę radnego 

Wojciecha Piniewskiego. 
 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Wojciech Piniewski – Radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Grzegorz Kaczmarek – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Porozumienia Samorządowego dla Inowrocławia 

zgłaszam na Przewodniczącego Komisji kandydaturę radnego Tomasza 

Marcinkowskiego.   
 

Tomasz Marcinkowski – Radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Nie widzę więcej zgłaszających. Zamykam listę kandydatów. 

 

Przypominam, że zgodnie z zapisami ustawy każdy kandydat może zdecydować, 

czy wyłącza się od udziału w głosowaniu, czy też nie. 
 

Głosowanie 20 – wybór Przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury – kandydat 

Wojciech Piniewski.  
 

Wynik głosowania: za – 12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 21 do protokołu. 
 

Głosowanie 21 – wybór Przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury – kandydat 

Tomasz Marcinkowski.  
 

Wynik głosowania: za - 11, przeciw – 12, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 22 do protokołu. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Informuję, że największą liczbę głosów „za” otrzymał radny Wojciech Piniewski.  
 

Przewodniczącym Komisji Oświaty i Kultury został radny Wojciech Piniewski.     

 

10. Komisja Sportu i Młodzieży:  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Sportu i Młodzieży. 
 

Robert Rychwicki – Radny RMI: 

Zgłaszam kandydaturę radnej Julii Ratajczak.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
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Julia Ratajczak – Radna RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Rafał Lewandowski – Radny RMI: 

Zgłaszam kandydaturę radnego Marcina Skonieczki.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Marcin Skonieczka – Radny RMI:  

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Nie widzę więcej zgłaszających. Zamykam listę kandydatów. 
 

Przypominam, że zgodnie z zapisami ustawy każdy kandydat może zdecydować, 

czy wyłącza się od udziału w głosowaniu, czy też nie. 
 

Głosowanie 22 – wybór Przewodniczącej Komisji Sporu i Młodzieży – kandydatka  

Julia Ratajczak.  
 

Wynik głosowania: za - 12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 23 do protokołu. 
 

Głosowanie 23  - wybór Przewodniczącego Komisji Sporu i Młodzieży – kandydat 

Marcin Skonieczka.  
 

Wynik głosowania: za - 11, przeciw – 12, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 24 do protokołu. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Informuję, że największą liczbę głosów „za” otrzymała radna Julia Ratajczak.   
 

Przewodniczącą Komisji Sportu i Młodzieży została radna Julia Ratajczak.      

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Szanowni Państwo, zakończyliśmy wybory Przewodniczących Komisji.  

Przechodzimy zatem do wyboru członków poszczególnych Komisji.  

 

Ogłaszam 5 minut przerwy. 

 

po przerwie 

 

 

 

 

 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Wznawiam obrady po przerwie. 
 

Szanowni Państwo, odczytam Państwu zasady i tryb wyboru członków komisji Rady 

(§ 56 ust. 1, 2, 3, 4 i 5 Statutu Miasta Inowrocławia). 

 

Przewodniczący RMI odczytał zasady i tryb wyboru członków komisji Rady (§ 56 ust. 

1, 2, 3, 4 i 5 Statutu Miasta Inowrocławia). 

 

II. Wybór członków  Komisji: 
 

1. Komisja Rewizyjna: 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Szanowni Państwo, zgodnie z uchwałą w sprawie ustalenia składów liczbowych 

stałych komisji Rady Miejskiej Inowrocławia, Komisja Rewizyjna liczyć będzie 

4 radnych. Przewodniczący Komisji został już wybrany. Dokonamy więc wyboru 

jeszcze 3 członków. 
 

Przewodniczący RMI przypomniał zasady i tryb wyboru członków komisji Rady 

(§ 57 ust. 2 i 3 Statutu Miasta). 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Proszę o dokonywanie zgłoszeń kandydatów. 
 

Jan Gaj – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość na członka Komisji Rewizyjnej 

zgłaszam radną Renatę Napierkowską. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Renata Napierkowska – Radna RMI: 

Wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Tomasz Marcinkowski – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Porozumienie Samorządowe dla Inowrocławia zgłaszam 

kandydaturę Ewy Koman 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Ewa Koman – Radna RMI: 

Wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Rafał Lewandowski – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Arkadiusza Fajoka „Łączy nas Inowrocław” zgłaszam 

kandydaturę pana radnego Bartłomieja Stanisza. 
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Jeśli nie ma innych kandydatów zamykam listę. 
 

Przypomnę, że zgodnie z § 56 ust. 3 Statutu Miasta Inowrocławia „W razie, gdy 

liczba zgłoszonych kandydatów jest równa liczbie członków komisji ustalonej przez 

Radę, Rada może postanowić o przeprowadzeniu zbiorczego głosowania na 

wszystkich kandydatów zgłoszonych do tej komisji. Radni głosują w jednym 

głosowaniu na wszystkich zgłoszonych kandydatów głosując "za" albo "przeciw"”. 
 

Wysoka Rado, w związku z tym, że liczba zgłoszonych kandydatów jest równa 

liczbie członków Komisji ustalonej przez Radę, proponuję przeprowadzenie 

zbiorczego głosowania na wszystkich kandydatów zgłoszonych do tej Komisji. 
 

Głosowanie 24 – za przyjęciem wniosku o przeprowadzenie zbiorczego głosowania 

na wszystkich kandydatów zgłoszonych do Komisji Rewizyjnej.  
 

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 25 do protokołu. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Stwierdzam, że Rada przyjęła wniosek.  
 

Głosowanie 25  - wybór członków Komisji Rewizyjnej w składzie: radna Renata 

Napierkowska – przedstawicielka Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość, radna 

Ewa Koman – przedstawicielka Klubu Radnych Porozumienie Samorządowe dla 

Inowrocławia, radny Bartłomiej Stanisz – przedstawiciel Klubu Radnych 

Arkadiusza Fajoka „Łączy nas Inowrocław”.  
 

Wynik głosowania: za – 11, przeciw – 12, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 26 do protokołu. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Stwierdzam, że członkami Komisji Rewizyjnej zostali radni: Renata Napierkowska, 

Ewa Koman, Bartłomiej Stanisz.  

 

2. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

W przypadku wyboru członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji obowiązują te 

same zasady, co przy wyborze Komisji Rewizyjnej. Zgodnie z uchwałą w sprawie 

ustalenia składów liczbowych stałych komisji Rady Miejskiej Inowrocławia, 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji liczyć będzie 4 radnych. Przewodniczącego 

Komisji już wybraliśmy, więc dokonamy wyboru jeszcze 3 członków. 

 

Przewodniczący RMI przypomniał zasady i tryb wyboru członków komisji Rady 

(§ 57 ust. 2 i 3 Statutu Miasta). 
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Proszę o dokonywanie zgłoszeń kandydatów. 
 

Rafał Lewandowski – Radny RMI: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Marcina Skonieczki – Klub Radnych 

Arkadiusza Fajoka „Łączy nas Inowrocław” 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Marcin Skonieczka – Radny RMI: 

Wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Ewa Koman – Radna RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Porozumienie Samorządowe dla Inowrocławia zgłaszam 

kandydaturę radnego Tomasz Marcinkowskiego.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Tomasz Marcinkowski – Radny RMI: 

Wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Ewa Podogrodzka – Radna RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska na członka Skarg, Wniosków 

i Petycji Komisji zgłaszam kandydaturę radnej Danuty Jaskulskiej.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Danuta Jaskulska – Radna RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Jeśli nie ma innych kandydatów zamykam listę. 
 

Przypomnę, że zgodnie z § 56 ust. 3 Statutu Miasta Inowrocławia „W razie, gdy 

liczba zgłoszonych kandydatów jest równa liczbie członków komisji ustalonej przez 

Radę, Rada może postanowić o przeprowadzeniu zbiorczego głosowania na 

wszystkich kandydatów zgłoszonych do tej komisji. Radni głosują w jednym 

głosowaniu na wszystkich zgłoszonych kandydatów głosując "za" albo "przeciw"”. 
 

Wysoka Rado, w związku z tym, że liczba zgłoszonych kandydatów jest równa 

liczbie członków Komisji ustalonej przez Radę, proponuję przeprowadzenie 

zbiorczego głosowania na wszystkich kandydatów zgłoszonych do tej Komisji. 
 

Głosowanie 26 – za przyjęciem wniosku o przeprowadzenie zbiorczego głosowania 

na wszystkich kandydatów zgłoszonych do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
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Wynik głosowania: za – 23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 27 do protokołu. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Stwierdzam, że Rada przyjęła wniosek.  
 

Głosowanie 27 – wybór członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  w składzie: 

radny Marcin Skonieczka – przedstawiciel Klub Radnych Arkadiusza Fajoka 

„Łączy nas Inowrocław”, radny Tomasz Marcinkowski – przedstawiciel Klubu 

Radnych Porozumienie Samorządowe dla Inowrocławia, radna Danuta Jaskulska – 

przedstawicielka Klubu Radnych Koalicja Obywatelska.  
 

Wynik głosowania: za – 23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 28 do protokołu. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Stwierdzam, że członkami Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zostali radni: Marcin 

Skonieczka, Tomasz Marcinkowski, Danuta Jaskulska.   

 

3. Komisja Uzdrowiskowa:  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RM: 

Zgodnie z uchwałą  w sprawie powołania Komisji Uzdrowiskowej oraz określenia 

przedmiotu jej działania i składu liczbowego, Komisja Uzdrowiskowa liczyć będzie 

5 radnych. Przewodniczącą Komisji już wybraliśmy, więc wybierzemy jeszcze 

4 członków. 
 

Proszę o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Uzdrowiskowej. 
 

Danuta Jaskulska – Radna RMI: 

Szanowni Państwo, zgłaszam trzy kandydatury: radną Agnieszkę Urbańską, radnego 

Roberta Rychwickiego i radną Julię Ratajczak. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna Agnieszka Urbańska wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Agnieszka Urbańska – Radna RMI: 

Tak, wyrażam zgodę.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny Robert Rychwicki wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Robert Rychwicki – Radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna Julia Ratajczak wyraża zgodę na kandydowanie? 
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Julia Ratajczak – Radna RMI: 

Tak, wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Damian Polak – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam kandydaturę radnego Jana Gaja.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny Jan Gaj wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Jan Gaj – Radny RMI: 

Wyrażam zgodę.  

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Szanowni Państwo, mamy 4 zgłoszenia, wybieramy 4 członków Komisji 

Uzdrowiskowej. Zamykam listę kandydatów. Przypominam, że  „w razie, gdy liczba 

zgłoszonych kandydatów jest równa liczbie członków komisji ustalonej przez Radę, 

Rada może postanowić o przeprowadzeniu zbiorczego głosowania na wszystkich 

kandydatów zgłoszonych do tej komisji. Radni głosują w jednym głosowaniu na 

wszystkich zgłoszonych kandydatów głosując "za" albo "przeciw"”. 
 

Wysoka Rado, w związku z tym, że liczba zgłoszonych kandydatów jest równa 

liczbie członków Komisji ustalonej przez Radę, proponuję przeprowadzenie 

zbiorczego głosowania na wszystkich kandydatów zgłoszonych do tej Komisji. 
 

Głosowanie 28 – za przyjęciem wniosku o przeprowadzenie zbiorczego głosowania 

na wszystkich kandydatów zgłoszonych do Komisji Uzdrowiskowej.  
 

Wynik głosowania: za – 23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Stwierdzam, że Rada przyjęła wniosek. Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 29 – wybór członków Komisji Uzdrowiskowej w składzie: radna 

Agnieszka Urbańska, radny Robert Rychwicki, radna Julia Ratajczak i radny Jan Gaj.   
 

Wynik głosowania: za – 23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Stwierdzam, że członkami Komisji Uzdrowiskowej zostali radni: Agnieszka 

Urbańska, Robert Rychwicki, Julia Ratajczak, Jan Gaj.  
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4. Komisja Budżetu i Finansów:  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Zgodnie z uchwałą w sprawie ustalenia składów liczbowych stałych komisji Rady 

Miejskiej Inowrocławia, Komisja Budżetu i Finansów liczyć będzie 4 radnych. 

Przewodniczącego Komisji już wybraliśmy. Wybierzemy jeszcze 3 członków.  
 

Proszę o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Budżetu i Finansów.  
 

Ewa Podogrodzka – Radna RMI: 

Do składu Komisji Budżetu i Finansów zgłaszam radnego Wojciecha Piniewskiego 

i radnego Patryka Kaźmierczaka.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Wojciech Piniewski – Radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Ja również wyrażam zgodę na kandydowanie. 
 

Grzegorz Kaczmarek – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Porozumienia Samorządowego dla Inowrocławia 

zgłaszam radnego Tomasza Marcinkowskiego. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny Tomasz Marcinkowski wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Tomasz Marcinkowski – Radny RMI:  

Wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Bartłomiej Stanisz – Radny RMI: 

Zgłaszam kandydaturę radnego Rafała Lewandowskiego. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Rafał Lewandowski – Radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Wysoka Rado, w przypadku gdy liczba zgłoszonych kandydatów jest większa 

od liczby członków Komisji ustalonej przez Radę, Przewodniczący Rady 

przeprowadza głosowanie odrębnie na każdego kandydata według  kolejności 

zgłoszeń. Przystępujemy do głosowania odrębnie na każdego kandydata. 
 

 

Głosowanie 30 – wybór członka Komisji Budżetu i Finansów – kandydat Wojciech 

Piniewski.  

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
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Wynik głosowania: za – 12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 31 do protokołu. 
 

Głosowanie 31 – wybór członka Komisji Budżetu i Finansów – kandydat Patryk 

Kaźmierczak. 
 

Wynik głosowania: za – 12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 32 do protokołu. 

 

Głosowanie 32 – wybór członka Komisji Budżetu i Finansów – kandydat Tomasz 

Marcinkowski.  
 

Wynik głosowania: za – 16, przeciw – 6, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
 

Głosowanie 33 – wybór członka Komisji Budżetu i Finansów – kandydat Rafał 

Lewandowski.  
 

Wynik głosowania: za – 16, przeciw – 6, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Stwierdzam, że członkami Komisji zostali Radni Tomasz Marcinkowski i Rafał 

Lewandowski, a głosowanie na 3 członka Komisji należy powtórzyć ograniczając je 

do dwóch kandydatów mających taką samą najmniejszą ilość głosów.  
 

Głosowanie 34 – wybór członka Komisji Budżetu i Finansów – kandydat Wojciech 

Piniewski.  
 

Wynik głosowania: za – 12, przeciw – 10, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 35 do protokołu. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Wycofuję swoją kandydaturę i rezygnuję z kandydowania na członka  Komisji 

Budżetu i Finansów.  
 

Stwierdzam, że członkami Komisji Budżetu i Finansów zostali radni: Wojciech 

Piniewski, Tomasz Marcinkowski, Rafał Lewandowski. 

 

5. Komisja Strategii i Promocji Miasta:   
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Zgodnie z uchwałą w sprawie ustalenia składów liczbowych stałych komisji Rady 

Miejskiej Inowrocławia, Komisja Strategii i Promocji Miasta liczyć będzie 

4 radnych. Przewodniczącą Komisji już wybraliśmy. Wybierzemy jeszcze 

3 członków.  

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Proszę o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Strategii i Promocji Miasta. 
 

Jan Gaj – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam kandydaturę pani 

Renaty Napierkowskiej. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Renata Napierkowska – Radna RMI: 

Wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Tomasz Marcinkowski – Radny RMI: 

Zgłaszam kandydaturę pani Ewy Koman. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Ewa Koman – Radna RMI: 

Wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Rafał Lewandowski – Radny RMI: 

Zgłaszam kandydaturę pana Bartłomieja Stanisza. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Bartłomiej Stanisz – Radny RMI: 

Wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Ewa Podogrodzka – Radna RMI: 

W imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej zgłaszam pana Łukasza Oliwkowskiego. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Łukasz Oliwkowski – Radny RMI: 

Wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Szanowni Państwo, w przypadku gdy liczba zgłoszonych kandydatów jest większa 

od liczby członków Komisji ustalonej przez Radę, Przewodniczący Rady 

przeprowadza głosowanie odrębnie na każdego kandydata według kolejności 

zgłoszeń. Przystępujemy do głosowania odrębnie na każdego kandydata. 
 

 

Głosowanie 35 – wybór członka Komisji Strategii i Promocji Miasta – kandydatka 

Renata Napierkowska.  
 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
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Wynik głosowania: za – 16, przeciw – 4, wstrzym. się – 3. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 36 do protokołu. 
 

Głosowanie 36 – wybór członka Komisji Strategii i Promocji Miasta – kandydatka 

Ewa Koman. 
 

Wynik głosowania: za – 12, przeciw – 10, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 37 do protokołu. 

 

Głosowanie 37 – wybór członka Komisji Strategii i Promocji Miasta – kandydat 

Bartłomiej Stanisz.  
 

Wynik głosowania: za – 16, przeciw – 6, wstrzym. się – 1.  
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 38 do protokołu. 

 

Głosowanie 38 – wybór członka Komisji Strategii i Promocji Miasta – kandydat 

Łukasz Oliwkowski. 
 

Wynik głosowania: za – 12, przeciw – 10, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 39 do protokołu. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Wobec tego, że dwójka radnych: pani Ewa Koman i pan Łukasz Oliwkowski 

otrzymali taką samą liczbę głosów, musimy powtórzyć głosowanie na 3 członka 

Komisji, ograniczając je do dwóch kandydatów mających taką samą najmniejszą 

ilość głosów.  
 

Głosowanie 39 – wybór członka Komisji Strategii i Promocji Miasta – kandydatka 

Ewa Koman. 
 

Wynik głosowania: za – 11, przeciw – 11, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

 

Głosowanie 40 – wybór członka Komisji Strategii i Promocji Miasta – kandydat 

Łukasz Oliwkowski. 
 

Wynik głosowania: za – 12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Stwierdzam, że członkami Komisji Strategii i Promocji Miasta zostali kandydaci, 

którzy uzyskali kolejno największą liczbę głosów za ich kandydaturami: Renata 

Napierkowska, Bartłomiej Stanisz, Łukasz Oliwkowski. 

  

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
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6. Komisja Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Spraw 

Mieszkaniowych:  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Zgodnie z uchwałą w sprawie ustalenia składów liczbowych stałych komisji Rady 

Miejskiej Inowrocławia, Komisja Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych liczyć będzie 5 radnych. 

Przewodniczącego Komisji już wybraliśmy. Wybierzemy jeszcze 4 członków.  
 

Proszę o Zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Ładu Przestrzennego, 

Gospodarki Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych.   

 

Jacek Bętkowski – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej zgłaszam dwie kandydatury, radną Ewę 

Podogrodzką i radną Julię Ratajczak.  

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani Ewa Podogrodzka wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Ewa Podogrodzka – Radna RMI: 

Wyrażam zgodę na kandydowanie.  

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pani Julia Ratajczak wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Julia Ratajczak – Radna RMI: 

Wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Jan Gaj – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam do Komisji Ładu 

kandydaturę radnego Damiana Polaka.  

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Damian Polak – Radny RMI: 

Wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Ewa Koman – Radna RMI: 

W imieniu Klubu Radnych Porozumienie dla Inowrocławia zgłaszam radnego 

Grzegorza Kaczmarka. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Grzegorz Kaczmarek – Radny RMI: 

Wyrażam zgodę.  
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Rafał Lewandowski – Radny RMI: 

Zgłaszam kandydaturę pana Bartłomieja Stanisza. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Bartłomiej Stanisz - Radny RMI: 

Wyrażam zgodę na kandydowanie.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Zamykam listę kandydatów. Wysoka Rado, w przypadku gdy liczba zgłoszonych 

kandydatów jest większa od liczby członków Komisji ustalonej przez Radę, 

Przewodniczący Rady przeprowadza głosowanie odrębnie na każdego kandydata 

według  kolejności zgłoszeń. Przystępujemy do głosowania odrębnie na każdego 

kandydata. 
 

Głosowanie 41 – wybór członka Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych – kandydatka Ewa Podogrodzka.  
 

Wynik głosowania: za – 12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

 

Głosowanie 42 – wybór członka Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych – kandydatka Julia Ratajczak. 
 

Wynik głosowania: za – 12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 
 

Głosowanie 43 – wybór członka Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych – kandydat Damian Polak. 
 

Wynik głosowania: za – 11, przeciw – 10, wstrzym. się – 2. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

 

Głosowanie 44 – wybór członka Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych – kandydat Grzegorz Kaczmarek. 
 

Wynik głosowania: za – 18, przeciw – 4, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 45 do protokołu. 
 

Głosowanie 45 – wybór członka Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych – kandydat Bartłomiej Stanisz. 
 

Wynik głosowania: za – 19, przeciw – 2, wstrzym. się – 2. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Stwierdzam, że, członkami Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych zostali radni: Bartłomiej Stanisz, 

Grzegorz Kaczmarek, Julia Ratajczak i Ewa Podogrodzka.  

 

7. Komisja Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej:    
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RM: 

Zgodnie z uchwałą w sprawie ustalenia składów liczbowych stałych komisji Rady 

Miejskiej Inowrocławia, Komisja Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej liczyć 

będzie 4 radnych. Przewodniczącą Komisji już wybraliśmy. Wybierzemy jeszcze 3 

członków. 

Zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 

Społecznej.  

Radna Agnieszka Mochalska zgłosiła radną Marię Żukowską. 

Radna Maria Żukowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Bartłomiej Stanisz zgłosił radnego Rafała Lewandowskiego. 

Radny Rafał Lewandowski wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Radny Tomasz Marcinkowski zgłosił radną Ewę Koman. 

Radna Ewa Koman wyraziła zgodę na kandydowanie.  

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Zgodnie z § 56 ust. 3 Statutu Miasta Inowrocławia „W razie, gdy liczba zgłoszonych 

kandydatów jest równa liczbie członków komisji ustalonej przez Radę, Rada może 

postanowić o przeprowadzeniu zbiorczego głosowania na wszystkich kandydatów 

zgłoszonych do tej komisji. Radni głosują w jednym głosowaniu na wszystkich 

zgłoszonych kandydatów głosując "za" albo "przeciw"”. 

Wysoka Rado, w związku z tym, że liczba zgłoszonych kandydatów jest równa 

liczbie członków Komisji ustalonej przez Radę, proponuję przeprowadzenie 

zbiorczego głosowania na wszystkich kandydatów zgłoszonych do tej Komisji. 

 

Głosowanie 46 – za przyjęciem wniosku o przeprowadzenie zbiorczego głosowania 

na wszystkich kandydatów zgłoszonych do Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 

Społecznej.   

 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 47 do protokołu. 

Przewodniczący RMI stwierdził, że rada przyjęła wniosek.  

 

Głosowanie 47 - Wybór członków Komisji Rewizyjnej w składzie: radna Maria 

Żukowska, radny Rafał Lewandowski i radna Ewa Koman.  

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 48 do protokołu. 
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Przewodniczący RMI poinformował, że członkami Komisji Zdrowia, Rodziny 

i Pomocy Społecznej zostali radni: Maria Żukowska, Rafał Lewandowski i Ewa 

Koman.  

 

8. Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony 

Środowiska.   

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RM: 

Zgodnie z uchwałą w sprawie ustalenia składów liczbowych stałych komisji Rady 

Miejskiej Inowrocławia, Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska liczyć będzie 5 radnych. Przewodniczącego Komisji już 

wybraliśmy. Wybierzemy jeszcze 4 członków. 

Zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska.  

Radny Jan Gaj zgłosił radnego Damiana Polaka i radnego Jacka Tarczewskiego.  

Radny Damian Polak wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Jacek Tarczewski nie wyraził zgody na kandydowanie.  

 

Radny Rafał Lewandowski zgłosił radnego Bartłomieja Stanisza. 

Radny Bartłomiej Stanisz wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Radny Jarosław Kopeć zgłosił radnego Patryka Kaźmierczaka i radnego Jacka 

Bętkowskiego.  

Radny Patryk Kaźmierczak wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Jacek Bętkowski wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Radny Tomasz Marcinkowski zgłosił radnego Grzegorza Kaczmarka.  

Radny Grzegorz Kaczmarek wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Wysoka Rado, w przypadku gdy liczba zgłoszonych kandydatów jest większa od 

liczby członków Komisji ustalonej przez Radę, Przewodniczący Rady przeprowadza 

głosowanie odrębnie na każdego kandydata według  kolejności zgłoszeń. 

Przystępujemy do głosowania odrębnie na każdego kandydata. 

Radny Tomasz Marcinkowski wycofał kandydaturę radnego Grzegorza Kaczmarka 

na członka Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony 

Środowiska.  

Radny Grzegorz Kaczmarek wyraził zgodę na wycofanie swojej kandydatury. 

  

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Zgodnie z § 56 ust. 3 Statutu Miasta Inowrocławia „W razie, gdy liczba zgłoszonych 

kandydatów jest równa liczbie członków komisji ustalonej przez Radę, Rada może 

postanowić o przeprowadzeniu zbiorczego głosowania na wszystkich kandydatów 

zgłoszonych do tej komisji. Radni głosują w jednym głosowaniu na wszystkich 

zgłoszonych kandydatów głosując "za" albo "przeciw"”. 
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Wysoka Rado, w związku z tym, że liczba zgłoszonych kandydatów jest równa 

liczbie członków Komisji ustalonej przez Radę, proponuję przeprowadzenie 

zbiorczego głosowania na wszystkich kandydatów zgłoszonych do tej Komisji. 

 

Głosowanie 48 – za przyjęciem wniosku o przeprowadzenie zbiorczego głosowania 

na wszystkich kandydatów zgłoszonych do Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska.   

 

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 49 do protokołu. 

Przewodniczący RMI stwierdził, że rada przyjęła wniosek.  

 

Głosowanie 49  - Wybór członków Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska w składzie: radny Damian Polak, radny Bartłomiej 

Stanisz, radny Patryk Kaźmierczak i radny Jacek Bętkowski. 

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 50 do protokołu. 

 

Przewodniczący RMI poinformował, że członkami Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska zostali radni: Damian Polak, 

Bartłomiej Stanisz, Patryk Kaźmierczak i Jacek Bętkowski. 

 

9. Komisja Oświaty i Kultury.   

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RM: 

Zgodnie z uchwałą w sprawie ustalenia składów liczbowych stałych komisji Rady 

Miejskiej Inowrocławia, Komisja Oświaty i Kultury liczyć będzie 4 radnych. 

Przewodniczącego Komisji już wybraliśmy. Wybierzemy jeszcze 3 członków. 

Zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Oświaty i Kultury.   

Radny Tomasz Marcinkowski zgłosił radnego Grzegorza Kaczmarka. 

Radny Grzegorz Kaczmarek wyraził zgodę.  

 

Radny Wojciech Piniewski zgłosił radną Marię Żukowską i radnego Łukasza 

Oliwkowskiego. 

Radna Maria Żukowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radny Łukasz Oliwkowski wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Radny Damian Polak zgłosił radnego Jana Gaja.  

Radny Jan Gaj wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Wysoka Rado, w przypadku gdy liczba zgłoszonych kandydatów jest większa od 

liczby członków Komisji ustalonej przez Radę, Przewodniczący Rady przeprowadza 

głosowanie odrębnie na każdego kandydata według  kolejności zgłoszeń. 

Przystępujemy do głosowania odrębnie na każdego kandydata. 

Głosowanie 50 -  Wybór członka Komisji Oświaty i Kultury - kandydat Grzegorz 

Kaczmarek.  

 

Wynik głosowania: za -  11, przeciw – 12, wstrzym. się – 0. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 51 do protokołu. 

 

Głosowanie 51 -  Wybór członka Komisji Oświaty i Kultury - kandydatka Maria 

Żukowska.  

 

Wynik głosowania: za -  12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 52 do protokołu. 

 

Głosowanie 52 -  Wybór członka Komisji Oświaty i Kultury - kandydat Łukasz 

Oliwkowski.  

 

Wynik głosowania: za -  12, przeciw – 10, wstrzym. się – 1. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 53 do protokołu. 

 

Głosowanie 53 -  Wybór członka Komisji Oświaty i Kultury - kandydat Jan Gaj.  

 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 2, wstrzym. się – 0. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 54 do protokołu. 

 

Przewodniczący RMI poinformował, że członkami Komisji Oświaty i Kultury zostali 

radni: Jan Gaj, Łukasz Oliwkowski i Maria Żukowska.  

 

9. Komisja Sportu i Młodzieży.   

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RM: 

Zgodnie z uchwałą w sprawie ustalenia składów liczbowych stałych komisji Rady 

Miejskiej Inowrocławia, Komisja Sportu i Młodzieży liczyć będzie 4 radnych. 

Przewodniczącą Komisji już wybraliśmy. Wybierzemy jeszcze 3 członków. 

Zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Sportu i Młodzieży.    

Radna Julia Ratajczak zgłosiła radnego Roberta Rychwickiego, radnego Jana Kopcia 

i radną Agnieszkę Mochalską.   

Radny Robert Rychwicki wyraził zgodę na kandydowanie.  

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
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Radny Jan Kopeć wyraził zgodę na kandydowanie.  

Radna Agnieszka Mochalska wyraziła zgodę na kandydowanie.  

 

Radny Rafał Lewandowski zgłosił radnego Marcina Skonieczkę. 

Radny Marcin Skonieczka wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Radny Tomasz Marcinkowski zgłosił radnego Grzegorza Kaczmarka. 

Radny Grzegorz Kaczmarek wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Wysoka Rado, w przypadku gdy liczba zgłoszonych kandydatów jest większa od 

liczby członków Komisji ustalonej przez Radę, Przewodniczący Rady przeprowadza 

głosowanie odrębnie na każdego kandydata według  kolejności zgłoszeń. 

Przystępujemy do głosowania odrębnie na każdego kandydata. 

Głosowanie 54 -  Wybór członka Komisji Sportu i Młodzieży - kandydat Robert 

Rychwicki.  

 

Wynik głosowania: za -  12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 55 do protokołu. 

 

Głosowanie 55 -  Wybór członka Komisji Sportu i Młodzieży - kandydat Jarosław 

Kopeć.  

 

Wynik głosowania: za -  11, przeciw – 12, wstrzym. się – 0. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 56 do protokołu. 

 

Głosowanie 56 -  Wybór członka Komisji Sportu i Młodzieży - kandydatka 

Agnieszka Mochalska.  

 

Wynik głosowania: za -  12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 57 do protokołu. 

 

Głosowanie 57 -  Wybór członka Komisji Sportu i Młodzieży - kandydat Marcin 

Skonieczka.  

 

Wynik głosowania: za -  13, przeciw – 9, wstrzym. się – 0. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 58 do protokołu. 

 

Głosowanie 58 -  Wybór członka Komisji Spory i Młodzieży - kandydat Grzegorz 

Kaczmarek.  

 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
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Wynik głosowania: za -  13, przeciw – 9, wstrzym. się – 1. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 59 do protokołu. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Musimy powtórzyć głosowanie na 3 członka Komisji ograniczając je do dwóch 

kandydatów mających taką samą najmniejszą ilość głosów.  

 

Głosowanie 59 -  Wybór członka Komisji Sportu i Młodzieży – kandydat Robert 

Rychwicki.  

 

Wynik głosowania: za -  12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 60 do protokołu. 

 

Głosowanie 60 -  Wybór członka Komisji Sportu i Młodzieży – kandydatka  

Agnieszka Mochalska. 

 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 1, wstrzym. się – 0. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 61 do protokołu. 

 

Przewodniczący RMI poinformował, że członkami Komisji Sportu i Młodzieży 

zostali radni: Marcin Skonieczka, Grzegorz Kaczmarek i Agnieszka Mochalska. 

Przewodniczący RMI ogłosił przerwę. 

Po przerwie. 

 

Przewodniczący RMI odczytał treść uchwały uzupełniając poszczególne Komisje 

o wybrane nazwiska radnych.   

 

Przewodniczący RMI poinformował, że uchwały nie trzeba głosować, gdyż składy 

osobowe komisji zostały już przegłosowane.   

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr II/4/2024 w sprawie ustalenia 

składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej Inowrocławia. 

 

Ad 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej 

i Nazewnictwa, określenia zakresu jej działania i składu osobowego. 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Wysoka Rado, zgodnie z § 17 ust. 1 Statutu Miasta, Rada ze swego grona może 

powoływać stałe i doraźne komisje do określonych zadań, ustalając przedmiot ich 

działania i skład osobowy. Do komisji doraźnej stosuje się odpowiednio przepisy 

dotyczące komisji stałych, z wyłączeniem postanowień § 68.  

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32340
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Zasady i tryb wyboru komisji Rady i ich przewodniczących określone zostały 

w rozdziale 7 Statutu Miasta Inowrocławia. Zapisy te dotyczą to również wyboru 

Komisji Statutowej i Nazewnictwa.  

Zasady te w dniu dzisiejszym były już objaśniane, więc powtórnie nie będę ich 

odczytywał.  

 

Wybór Przewodniczącego Komisji Statutowej i Nazewnictwa.  

Zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Statutowej i Nazewnictwa.  

 

Radna Julia Ratajczak zgłosiła radnego Łukasza Oliwkowskiego. 

Radny Łukasz Oliwkowski wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Radna Ewa Koman zgłosiła radnego Grzegorza Kaczmarka.  

Radny Grzegorz Kaczmarek wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Nie widzę więcej zgłaszających. Zamykam listę kandydatów. 

Przypominam, że zgodnie z zapisami ustawy każdy kandydat może zdecydować, czy 

wyłącza się od udziału w glosowania, czy też nie.  
 

Głosowanie 61  - Wybór Przewodniczącego Komisji Statutowej i Nazewnictwa – 

kandydat Łukasz Oliwkowski. 

Wynik głosowania: za -  12, przeciw – 11, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 62 do protokołu. 

Głosowanie 62 - Wybór Przewodniczącego Komisji Statutowej i Nazewnictwa – 

kandydat Grzegorz Kaczmarek.  

Głosowanie odbyło się za pomocą  urządzeń do głosowania.  

Wynik głosowania: za -  11, przeciw – 12, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 63 do protokołu. 

Przewodniczący RMI poinformował, że największą liczbę głosów „za” otrzymał 

radny Łukasz Oliwkowski.    

Przewodniczącym Komisji Statutowej i nazewnictwa został radny Łukasz 

Oliwkowski. 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Zgodnie z przedstawionym projektem uchwały, Komisja Statutowa i Nazewnictwa 

liczyć będzie 4 radnych. Przewodniczącego Komisji już wybraliśmy, więc 

wybierzemy jeszcze 3 członków. 

 

Zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Statutowej i Nazewnictwa. 

Radny Łukasz Oliwkowski zgłosił radną Agnieszkę Urbańską.  

Radna Agnieszka Urbańska wyraziła zgodę na kandydowanie.  

 

Radny Grzegorz Olszewski zgłosił radnego Damiana Polaka. 

Radny Damian Polak wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodniczący RMI Patryk Kaźmierczak zgłosił radnego Jacka Tarczewskiego. 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32317
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32317
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Radny Jacek Tarczewski wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Zgodnie z § 56 ust. 3 Statutu Miasta Inowrocławia „W razie, gdy liczba zgłoszonych 

kandydatów jest równa liczbie członków komisji ustalonej przez Radę, Rada może 

postanowić o przeprowadzeniu zbiorczego głosowania na wszystkich kandydatów 

zgłoszonych do tej komisji. Radni głosują w jednym głosowaniu na wszystkich 

zgłoszonych kandydatów głosując "za" albo "przeciw"”. 

Wysoka Rado, w związku z tym, że liczba zgłoszonych kandydatów jest równa 

liczbie członków Komisji ustalonej przez Radę, proponuję przeprowadzenie 

zbiorczego głosowania na wszystkich kandydatów zgłoszonych do tej Komisji. 

 

Głosowanie 63 – za przyjęciem wniosku o przeprowadzenie zbiorczego głosowania 

na wszystkich kandydatów zgłoszonych do Komisji Statutowej i Nazewnictwa.  

 

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 64 do protokołu. 

Przewodniczący RMI stwierdził, że rada przyjęła wniosek.  

 

Głosowanie 64 - Wybór członków Komisji Statutowej i Nazewnictwa w składzie: 

radna Agnieszka Urbańska, radny Damian pilak, radny Jacek Tarczewski.   

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 65 do protokołu. 

Przewodniczący RMI poinformował, że członkami Komisji statutowej 

i Nazewnictwa zostali radni: Agnieszka Urbańska, Damian Polak, Jacek Tarczewski.   

Przewodniczący RMI odczytał treść uchwały uzupełniając ją o wybrane nazwiska 

radnych.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 65 – za podjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej 

i Nazewnictwa, określenia zakresu jej działania i składu osobowego. 
 

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 66 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr II/5/2024 w sprawie powołania 

Komisji Statutowej i Nazewnictwa, określenia zakresu jej działania i składu 

osobowego. 
 

Ad 7. Wolne wnioski i informacje bieżące. 
 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Proszę, aby wybrani Przewodniczący Komisji zostali po sesji i ustalili pierwsze 

terminy komisji.  
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Przypominam również o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych w terminie 

30 dni od dnia złożenia ślubowania. 

Następną roboczą sesję przewiduje na dzień 27 maja 2024 r. godz. 9.00. Materiały na 

sesję w statutowym terminie zostaną przesłane drogą elektroniczną na adresy e-mail. 

Posiedzenia Komisji odbędą się dość szybko i członkowie poszczególnych komisji 

otrzymają zawiadomienia wraz z materiałami drogą elektroniczną na adresy e-mail.  
 

 

Ad 8. Zakończenie obrad.  

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam II sesję Rady Miejskiej 

Inowrocławia.  

 

Sesja trwała od godz. 10:00 do godz. 11:50 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

/-/ Patryk Kaźmierczak 

Sekretarz obrad: 

 

/-/ Jacek Bętkowski 

 

Protokółowała: /-/ Patrycja Lajstet 

 

 

Nagranie z obrad sesji oraz imienne wykazy głosowań radnych udostępniono 

w Biuletynie Informacji Publicznej: bip.inowroclaw.pl  


